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Dato 11.01.2023 Kl. 19:00-20:30 Sted Hauketo skole 

Møteleder Ole-A. Refsnes (9A) Referent Cathrine Fochsen 

 

Navn  Klasse Navn Klasse 
Forfall 8A Christine Beate Eilifsen 8B 

Monica Fjeld 8C Karen Ueland 8D 

Ole Refsnes 9A Nancy Eriksen 9B 

Syeda Saima Mahmood 9C Forfall 9D 

Frank Johansen 10A Hilde-Elisabeth Baden 10B 

Torunn Prøsch 10C Torunn Haaland 10D 

Cathrine Fochsen Byomf. Joakim Hirsch Rektor  

 

Saks nr.: Sak 

1 Rektors kvarter:  
 

- Nytt budsjett og strategisk plan er behandlet 
- Det vil opprettes en ekstra stilling på ordinær skole samt en stilling på 

byomfattende avdeling 
- Det arbeides med leseløft fremover for å utvikle språklige ferdigheter 
- Skolen hadde åpent tre dager i juleferien 
- Resultater fra elevundersøkelsen er forsinket 
- Foreldremøter forberedes, tema vil være rus/nettvett/eksamen 
- Det planlegges besøk på barneskolene samt besøksdager på skolen 

 
2 Godkjenning av innkalling og referat  

Innkalling og referat ble godkjent. 

3 Besøk av Lions Oslo/Hauketo 
 
Lions presenterte arbeidet sitt (presentasjon vedlagt). De fortalte om arbeidet de gjør 
lokalt, der de blant annet har bidratt med aktiviteter som: 

- Inkludering av flere unge i fritidsaktiviteter (arrangert bootcamp) 
- Svømmeopplæring for barn i skolens ferie 
- Sommerferieaktiviteter for barn og familier 
- Samarbeid med elevrådet for å forbedre områder rundt skolen 

 

  



Det er søknadsfrist for bydelens frivillighetsmidler i februar. Dersom FAU/engasjerte 
foreldre har ideer til tiltak som omhandler samhandling mellom skole og fritid kan Lions 
bidra i søknadsskrivingen.  
 
De la vekt på viktigheten av å sikre at så mange som mulig kan svømme, og oppfordret til 
at det oppføres et fast punkt i foreldresamtaler for å avdekke barn og unge som har behov 
for ekstra opplæring utenom skolens regi. 
 
De oppfordret også til å delta inn i Lions arbeid, da de har behov for flere aktive 
medlemmer for å arbeide videre med viktige prosjekter. 
  

4 Felles arrangement for hele skolen 
 
Espen har hatt samtaler med leder av samarbeidsutvalget. Det fremkommer at FAU kan 
bidra inn på arrangementer SU har under planlegging heller enn å arrangere et eget. 
 
Enighet om at Espen holder i saken videre og orienterer på neste møte. 

5 Årshjul 
 
Årshjul for FAU ble delt ut og gjennomgått. 
 
Å holde kontakten med de andre foresatte i klassene er en utfordring. Det kom innspill om 
at første møte på høsten kommer alt for sent, det kan derfor være hensiktsmessig at FAU 
forbereder høsten på vårens møter for å sikre kontinuitet.  
 
Det ble foreslått å lage en intropakke med årshjulet til nye FAU-representanter, slik at de 
kan forberede seg før første møte. 
 
Det ble foreslått å ha egen fane for FAU på skolens hjemmeside. 
 
Skolens nettside har en fane med kontaktinformasjon for FAU. Denne er ikke oppdatert. 
Rektor bes oppdatere siden. 
 
Det ble foreslått at FAU-representanter legger ut info på klassenes FB-gruppe før FAU-
møter, hvor de har mulighet for å komme med innspill. 
 
Enighet om å følge opp Lions' forslag om å kartlegge barn som ikke kan svømme. FAU 
ønsker at skolen skaffer oversikt over hvem som ikke kan svømme i utviklingssamtaler slik 
at disse fanges opp. 
 
Enighet om at FAU må oppfordre foresatte til å svare på foreldreundersøkelsen. 
 
Det kom inn forslag om at 8. og 9. trinn velger FAU-representanter før sommeren, samt at 
valg av leder flyttes frem til 2.kvartal. 
 

6 Ravning 
 
Det er en utfordring å få folk til å delta på ravning. Det ble stilt spørsmål ved om 
ressursene brukes riktig, da det er sjelden at ungdom er ute når/der det ravnes, og 
dagravning er vanskelig å gjennomføre. 
 
Det ble foreslått at ravning bør legges tettere opp mot aktiviteter/treninger/korpsøvinger 
der ungdom samles. 
 
Det bør legges en plan for hvordan man i større grad skal få foresatte til å delta. Det 
oppfordres til å informere om ravning på foreldremøte når FAU velges. 
 
Enighet om å se på hvordan vi kan treffe bedre med ravningen. 
Det vil settes av tid på neste møte i FAU for å diskutere hvordan ravningen kan 
effektiviseres og legge en konkret plan. 



Enighet om at skolens miljøteam, Karin og Torill leder prosessen. 
 

9 Eventuelt 
 
Neste møte er onsdag 08.02.2023. kl. 19:00-20:30 – på Hauketo skole.  
 
Referent for neste møte er _____ 
 
 

 

 

Vedlegg:  


